
Protokoll 1 (38)

Bildningsnämnden
Mötesdatum Mötets diarienummer

2019-10-16 BIN 2019/1117

Plats och tid Tekniska serviceförvaltningen, Dunkerska salen kl. 17.00–20.19

Beslutande Lars Mikkelä (M), Ordförande
Maxine Jönsson (M)
Ann Lundström (KD), 1:e vice ordförande
Mathias Andersson (SD), 2:e vice ordförande
Ylva Ekstrand (L)
Cecilia Dahl-Andersson (S)
Torbjörn Karlsson (S), § 161-182

Ersättare Christer Leo (SD)
Bo Roxenvret (SD)
Joakim Wollin (S)
Maj-Lis Fredriksson (C)
Tom Magnusson (SÖS)
Carl Hall Karlström (MP)

Övriga Ester Alavei, Förvaltningschef
Nina Dakwar, Nämnd- och utredningssekreterare
Calle Karlsson, Stabschef
Johan Boman, Kvalificerad utredare, §§ 159-167
Jonatan Folke, Utvecklingschef tillika tf. utbildningschef gymn., §§ 159-
170
Lindha Makne, Kvalitets- och myndighetschef, §§ 159-170
Karin Jeppsson, Samordnare, kommunledn.förv., §§ 159-162
Håkan Smidvall, Enhetschef antagning gymnasiet, § 163
Ulrika Lassborn Arntell, Förvaltningsjurist, §§ 159-162

Justeringens plats och tid Bildningsförvaltningens kontor, 2019-10-23

Paragrafer 159-182

Sekreterare
Nina Dakwar

Ordförande
Lars Mikkelä (M)

Justerare Mathias Andersson (SD) Ylva Ekstrand (L)



Protokoll 2 (38)

Bildningsnämnden
Mötesdatum Mötets diarienummer

2019-10-16 BIN 2019/1117

Justerares signaturer Utdragsbestyrkan

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Beslutande organ Bildningsnämnden

Datum då anslaget sätts upp 2019-10-25

Datum då anslaget tas ned 2019-11-18

Förvaringsplats Bildningsförvaltningen, Johan Kocksgatan 4

Underskrift
Nina Dakwar



Protokoll 3 (38)

Bildningsnämnden
Mötesdatum Mötets diarienummer

2019-10-16 BIN 2019/1117

Justerares signaturer Utdragsbestyrkan

Innehåll
Ärende Sida

§ 159 Upprop...................................................................................................................................................... 4

§ 160 Val av justerare, tid och plats för justering samt fastställelse av föredragningslista................................ 5

§ 161 Informationsärende: Barnkonventionen.................................................................................................... 6

§ 162 Informationsärende: Rankning Inkluderande samhällen - analys avseende Trelleborgs resultat............. 7

§ 163 Informationsärende: Redovisning av gymnasiets antagningsstatistik...................................................... 8

§ 164 Förvaltningen informerar.......................................................................................................................... 9

§ 165 Informationsärende: Rapportering till huvudman om inkomna anmälningar om kränkande 
behandling i enlighet med 6 kap. 10 § Skollagen............................................................................................. 10

§ 166 Informationsärende: Kort rapport från bildningsförvaltningens skolenkät............................................ 11

§ 167 Kvalitetsrapport för systematiska kvalitetsarbetet läsåret 2018/2019.................................................... 12

§ 168 Inrättande av priset Årets pedagog i Trelleborg..................................................................................... 13

§ 169 Utredning avseende förutsättningarna att avveckla skolupptagningsområden som urvalsgrund 
för skolplacering............................................................................................................................................... 15

§ 170 Digitaliseringsplan för förskolan och F-3............................................................................................... 16

§ 171 Remiss om Finansiella strategier för framtida investeringar.................................................................. 18

§ 172 Utredning skolbusstransporter................................................................................................................ 19

§ 173 Utveckling av måltidsverksamheten - nytt uppdrag till utbildningsforum............................................. 24

§ 174 Sammanträdesdagar och tider för bildningsnämnden år 2020................................................................ 27

§ 175 Informationsärende: Rapport om Personuppgiftsincidenter................................................................... 28

§ 176 Informationsärende:  Barn- och elevstatistik.......................................................................................... 29

§ 177 Informationsärende: Återrapportering från bildningsnämndens verksamhetsbesök 2019 inklusive 
övrig återrapportering....................................................................................................................................... 30

§ 178 Informationsärende: Inkomna och avgivna skrivelser - rapport (anmälningsärenden).......................... 31

§ 179 Informationsärende: Delegationsrapport - redovisning av delegationsbeslut......................................... 32

§ 180 Fylla vakant plats som bildningsnämndens representant i lokalt programråd för handels- och 
administrationsprogrammet.............................................................................................................................. 33

§ 181 Initiativärende från Cecilia Dahl-Andersson (S) om skolbussars turer för barns utflykter m.m. i 
verksamheten.................................................................................................................................................... 34

§ 182 Initiativärende från Ylva Ekstrand (L) om skolbussar............................................................................ 38



Protokoll 4 (38)

Bildningsnämnden
Mötesdatum Mötets diarienummer

2019-10-16 BIN 2019/1117

Justerares signaturer Utdragsbestyrkan

§ 159 Upprop

Ärendebeskrivning
Nämndsekreteraren genomför upprop.
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§ 160 Val av justerare, tid och plats för justering 
samt fastställelse av föredragningslista

Ärendebeskrivning
Mathias Andersson (SD), 2:e vice ordförande, och Ylva Ekstrand (L) föreslås att, 
jämte ordföranden, justera bildningsnämndens protokoll den 23 oktober 2019 på 
bildningsförvaltningens kontor.

Beredning
Ordförande Lars Mikkelä (M) anmäler ett extra ärende om att fylla vakant plats av 
bildningsnämndens representant i lokalt programråd för handels och 
administrationsprogrammet.
Cecilia Dahl-Andersson (S) anmäler ett initiativärende om skolbussars turer för 
barns utflykter m.m. i verksamheten. 
Ylva Ekstrand (L) anmäler initiativärende som handlar om skolbussar, 
alternativt ett yrkande.

Bildningsnämnden enas om att lägga de extra ärendena sist i föredragningslistan. 

Beslut
Bildningsnämnden beslutar 

att utse Mathias Andersson (SD), 2:e vice ordförande, och Ylva Ekstrand (L) att, 
jämte ordföranden, justera bildningsnämndens protokoll,

att protokollet justeras den 23 oktober 2019 på bildningsförvaltningens kontor, 
samt

att fastställa föredragningslistan enligt utskickat förslag med justeringarna att ett 
extra ärende tillkommer om att fylla vakant plats av bildningsnämndens 
representant i lokalt programråd för handels- och administrationsprogrammet, ett 
initiativärende om skolbussars turer samt ett initiativärende om skolbussar 
(alternativt ett yrkande). 
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§ 161 Informationsärende: Barnkonventionen
Dnr BIN 2019/3577

Ärendebeskrivning
Karin Jeppson, samordnare för barnkonventionen vid enheten för hållbar 
utveckling, avdelningen för tillväxt, kommunledningsförvaltningen, informerar om 
barnkonventionen i och med att den blir lag.

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att godkänna redovisningen av informationen.
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Mötesdatum Mötets diarienummer

2019-10-16 BIN 2019/1117

Justerares signaturer Utdragsbestyrkan

§ 162 Informationsärende: Rankning 
Inkluderande samhällen - analys avseende 
Trelleborgs resultat
Dnr BIN 2019/1

Ärendebeskrivning
Karin Jeppsson, samordnare vid enheten för hållbar utveckling, avdelningen för 
tillväxt, kommunledningsförvaltningen, informerar om rankning Inkluderande 
samhällen och analysen avseende Trelleborgs resultat i rankningen.

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

godkänna redovisningen av informationen.
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§ 163 Informationsärende: Redovisning av 
gymnasiets antagningsstatistik
Dnr BIN 2019/3639

Ärendebeskrivning
Håkan Smidvall, enhetschef antagning och Jonatan Folke, tf. 
utbildningschef, redovisar gymnasiets antagningsstatistik.

Beslut
Bildningsnämnden beslutar 

att godkänna redovisningen av informationen.
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Justerares signaturer Utdragsbestyrkan

§ 164 Förvaltningen informerar 
Dnr BIN 2019/132

Ärendebeskrivning
Kvalitets- och myndighetschef Lindha Makne ger preliminär kommentar om 
resultatet från Lärarförbundets rankning Sveriges Bästa skolkommun 2019. 

Förvaltningschef Ester Alavei informerar om

-förändringar avseende skolledarskapet på Väståkraskolan och Västra Alstad skola,

-att i enlighet med uppdrag som kommundirektören gett bildningsförvaltningen, 
ska numera alla yttranden som skrivs till Skolinspektionen eller till Barn- och 
elevombudet (BEO) skickas till kommunstyrelsen för kännedom (efter genomförd 
menprövning),

-att det pågår en översyn av organisationen på förvaltningsövergripande nivå,

-aktuell arbetssituation för skolbussförarna.

Förvaltningschef Ester Alavei och stabschef Calle Karlsson besvarar 
bildningsnämndens frågor om aktuell status för genomförandet av det beslut 
bildningsnämnden fattade hösten 2018 om införandet av retroaktiv avgiftskontroll 
avseende förskole- och fritidshemsavgifter, från och med år 2019 (BIN 2018-10-10 
§128). Bildningsnämnden erhöll information i frågan på förra sammanträdet
(2019-09-18 §142) och ber om att få erhålla ytterligare aktuell information i frågan 
till nästkommande sammanträde med bildningsnämnden. 

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att godkänna redovisningen av informationen. 
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§ 165 Informationsärende: Rapportering till 
huvudman om inkomna anmälningar om 
kränkande behandling i enlighet med 6 kap. 10 § 
Skollagen

Ärendebeskrivning
Kvalitets- och myndighetschef Lindha Makne lämnar rapport för statistik för 
perioden 2019-07-01 - 2019-10-15 till huvudman om inkomna anmälningar om 
kränkande behandling (i enlighet med 6 kap. 10 § Skollagen), och 
visar samtidigt systemet Draftit (system för hantering av anmälan om kränkande 
behandling).

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att godkänna redovisningen av rapporten för statistik för perioden 2019-07-01 - 
2019-10-15.
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§ 166 Informationsärende: Kort rapport från 
bildningsförvaltningens skolenkät 
Dnr BIN 2019/3233

Ärendebeskrivning
Skriftlig information.

Bilaga:
Kort rapport gällande enkätsvar läsåret 2018/2019

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att godkänna redovisningen av informationen. 
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Mötesdatum Mötets diarienummer

2019-10-16 BIN 2019/1117

Justerares signaturer Utdragsbestyrkan

§ 167 Kvalitetsrapport för systematiska 
kvalitetsarbetet läsåret 2018/2019 
Dnr BIN 2019/3233

Ärendebeskrivning
Kvalitetsrapport 2018/2019 beskriver styrkor och utvecklingsområden i de 
kommunala förskole- och skolverksamheterna från förskola till gymnasie- och 
vuxenutbildning i Trelleborgs kommun och utgör bildningsförvaltningens 
övergripande uppföljning inom ramen för det systematiska 
kvalitetsarbetet. Rapporten syftar till att ge en övergripande bild av 
måluppfyllelsen i verksamheterna samt de förutsättningar verksamheterna har att 
förhålla sig till och arbeta efter. Det systematiska kvalitetsarbetet innebär att 
huvudmannen, likväl som varje verksamhet, systematiskt och fortlöpande följer 
upp verksamheten, analyserar resultaten i förhållande till uppsatta mål i 
läroplanerna och skollagen och utifrån det planerar utbildningen. 

Det viktigaste förbättringsarbetet sker i verksamheten i det arbete som görs i mötet 
med barn och elever. Det systematiska kvalitetsarbetet inom bildningsförvaltningen 
ska därför utgå ifrån vad som gynnar barnens och elevernas utveckling och lärande 
i förskole- och skolverksamheten. Det är viktigt att identifiera utvecklingsområden 
som sedan kan konkretiseras så att alla barn och elever i Trelleborgs kommuns 
utbildningsverksamheter, oavsett kön, socioekonomisk bakgrund eller annat, 
erbjuds en utbildning av hög kvalitet. 

Underlaget i föreliggande rapport utgörs av statistik, kvalitetsdialoger, enheternas 
kvalitetsrapporter och görs i förhållande till de nationella målen utifrån 
verksamheternas uppdrag, vilket står skrivet i respektive verksamhetsforms 
läroplan. Rapporten beskriver även de övergripande förutsättningarna utifrån barn- 
och elevantal och personalstatistik. Vidare följer den läroplanerna utifrån dess 
avsnitt om normer och värden, kunskaper, utveckling och lärande, barns och 
elevers delaktighet och inflytande, övergång och samverkan mellan förskola/skola 
och hem, samt förskolan/skolan och omvärlden. 

Beredning
Kvalificerad utredare Johan Boman föredrar ärendet.

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att godkänna den föreliggande kvalitetsrapporten avseende läsåret 2018/2019.
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§ 168 Inrättande av priset Årets pedagog i 
Trelleborg
Dnr BIN 2019/3117

Ärendebeskrivning
På initiativ av bildningsförvaltningen föreligger förslag att bildningsnämnden 
inrättar ett årligt återkommande pris kallat Årets pedagog i Trelleborg. Syftet med 
utmärkelsen är att premiera och lyfta fram duktiga och engagerade pedagoger som 
arbetar på förskolor eller skolor i Trelleborgs kommun, oavsett verksamhetens 
driftsform. 

Förslaget till det årligt återkommande priset innebär att nomineringstiden pågår 
under höstterminen, och att priset delas ut av bildningsnämnden nästföljande år 
under våren.

Priset ska tilldelas en individuell pedagog, vilket innebär att det inte 
ska delas mellan flera stycken. Prissumman föreslås uppgå till 5000 kronor.

Årets pedagog föreslås utses enligt följande sju kriterier:

Den nominerade…

1. säkerställer kvalitet i sin undervisning; med goda resultat och hög 
kunskapsutveckling hos eleverna,
2. bidrar till förbättring och utveckling i det dagliga arbetet,
3. har ett helhetsperspektiv i sitt arbete,
4. skapar arbetsglädje,
5. har gjort insatser utöver det vanliga,
6. har ett genuint engagemang för sitt arbete, samt
7. är en god ambassadör för Trelleborgs kommun/pedagogyrket.

Yrkande
Cecilia Dahl-Andersson och Torbjörn Karlsson (båda S), gemensamt med Ylva 
Ekstrand (L), yrkar avslag på bildningsnämndens presidiums förslag till beslut.

Ordförande Lars Mikkelä (M) yrkar bifall till föreliggande förslag.

Beslutsgång
Ordföranden finner att två förslag till beslut föreligger. Ordföranden ställer 
bildningsnämndens presidiums förslag till beslut mot Cecilia Dahl-Anderssons (S) 
m.fl. yrkande på avslag till förslagets samtliga punkter under proposition, och 
finner att bildningsnämnden beslutar att bifalla presidiets förslag till beslut. 
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Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att (1) inrätta bildningsnämndens pris kallat Årets pedagog i Trelleborg,

att (2) priset ska vara årligt återkommande med start våren 2020 för en första 
prisutdelning,

att (3) prissumman ska vara 5000 kronor,

att (4) priset ska delas ut till en pedagog (priset ska inte delas mellan fler),

att (5) fastställa föreslagna sju kriterier som grund för utseende av mottagare av 
priset,

att (6) ge bildningsförvaltningen i uppdrag att ta fram rutiner för 
nomineringsprocess och beredning av inkomna förslag på nominerade, samt 

att (7) i det förslag till beslut bildningsförvaltningen lägger fram efter avslutad 
beredning och slutsatser föreligger ett (1) namn på rekommenderad pedagog för 
bildningsnämnden att ta ställning till (inte flera stycken namn).
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§ 169 Utredning avseende förutsättningarna att 
avveckla skolupptagningsområden som 
urvalsgrund för skolplacering 
Dnr BIN 2018/48

Ärendebeskrivning
Vid sammanträde den 31 januari 2018, § 8, beslutade bildningsnämnden, i ärende 
avseende skolval till förskoleklass 2018, att ge förvaltningschefen i uppdrag att 
följa utvecklingen när det gäller lagstiftning och praxis och vad som händer i andra 
kommuner, samt att återkomma till bildningsnämnden under den senare delen av 
2018 angående möjligheten att ta bort skolupptagningsområden som urvalsgrund 
(för skolplacering).

Vid bildningsnämndens sammanträde den 10 oktober 2018, § 127, behandlades 
bildningsförvaltningens återrapportering i ärendet. Bildningsnämnden beslutade

att ge förvaltningschefen i uppdrag att fortsatt utreda förutsättningarna att 
avveckla skolupptagningsområden som urvalsgrund för skolplacering, samt

att återkomma till bildningsnämnden i frågan senast under hösten 2019, inför 
skolval till förskoleklass hösten 2020.

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att uppdra åt bildningsförvaltningen att införskaffa och implementera ett system för 
mätning av relativ närhet som kan användas senast i samband med skolvalet till 
förskoleklass inför höstterminen 2021, samt

att bildningsförvaltningen ska återkomma till bildningsnämnden under hösten 2020 
angående en eventuell avveckling av skolupptagningsområden som urvalsgrund för 
skolplacering.
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§ 170 Digitaliseringsplan för förskolan och F-3 
Dnr BIN 2019/657

Ärendebeskrivning
Bildningsnämnden beslutade vid sammanträde den 13 mars 2019

att ge förvaltningen i uppdrag att ta fram en plan för den digitala utvecklingen i 
förskolan och den del av grundskolan där eleverna ännu inte har personliga 
datorer,

att planen beskriver kostnader, förväntade effekter och förslag på tidplan, samt

att förvaltningen återkommer till nämnden senast i oktober 2019.

Beredning
Bildningsförvaltningen har utarbetat en handlingsplan med utgångspunkt i 
bildningsnämndens beslut. Planen sträcker sig över en investeringscykel på tre år 
och beräknas kosta 4,4 mnkr årligen. I bildningsnämndens budgetförslag för 2020-
2022 finns digitalisering inom förskola, förskoleklass och grundskolans årskurs 1-3 
med som en politiskt prioriterad satsning med ett äskande om 4,5 mnkr 2020.

Yrkande
Ordföranden yrkar bifall till föreliggande förslag till beslut, med tillägg att ge 
bildningsförvaltningen i uppdrag att årligen återrapportera om genomförandet av 
digitaliseringsplanen inklusive återrapport om hur denna digitala utveckling 
förändrar verksamheten, den så kallade digitala transformationen.  

Beslutsgång
Ordföranden finner att bildningsnämnden enas om att bifalla föreliggande förslag 
till beslut med tilläggsyrkandet.

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att (1) fastställa föreliggande förslag till digitaliseringsplan för förskolan och F-3,

att (2) uppdra åt förvaltningen att genomföra digitaliseringsplanen förutsatt att det 
är möjligt med hänsyn till kommunfullmäktiges beslut om budget för 2020,

att (3) uppdra åt förvaltningen att årligen återrapportera om genomförandet av 
digitaliseringsplanen inklusive återrapport om hur denna digitala utveckling 
förändrar verksamheten, den så kallade digitala transformationen, samt 

att (4) skicka beslutet tillsammans med tjänsteskrivelsen till kommunstyrelsen för 
kännedom.
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Efter det att beslut fattats, ajournerar sig bildningsnämnden för paus och fika 
kl. 18.55 - 19.16.
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§ 171 Remiss om Finansiella strategier för 
framtida investeringar
Dnr BIN 2019/3558

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsen behandlade ärendet Finansiella strategier för framtida 
investeringar (dnr KS 2017/914) den 2 oktober 2019 och beslutade att ärendet 
skulle remitteras till alla nämnder och bolag, för att ärendet därefter ska tas upp för 
behandling på kommunfullmäktiges sammanträde den 25 november 2019.

Bildningsnämnden erhöll remissen den 10 oktober med begäran att yttrandet ska ha 
kommit in till kommunledningsförvaltningen senast fredagen den 8 november. 
Med anledning av att remissen inte inkommit i tid för att hinna beredas 
inför bildningsnämndens kommande sammanträde den 16 oktober begärde därför 
bildningsförvaltningen den 11 oktober anstånd hos kommunledningsförvaltningen 
med att inkomma med svar till den 21 november (bildningsnämnden sammanträder 
nästa gång den 20 november).

Bildningsförvaltningen har den 14 oktober erhållit besked från 
kommunledningsförvaltningen att anstånd inte beviljas.

Bildningsförvaltningen föreslår därför bildningsnämnden besluta att delegera 
beslut i ärendet till presidiet, som sammanträder nästa gång den 7 november, samt 
att presidiet då beslutar att omedelbart justera paragrafen.

Bilagor:
-Protokollsutdrag KS 2019-10-02 § 241
-Dokumentet Finansiella strategier för framtida investeringsbehov 

Yrkande
Torbjörn Karlsson (S) yrkar avslag på bildningsförvaltningens förslag till beslut att 
delegera till presidiet att besluta i frågan, och yrkar istället att bildningsnämnden 
behandlar och beslutar i ärendet genom att hålla ett extrainsatt sammanträde.

Ordförande Lars Mikkelä (M) finner att bildningsnämnden enas om 
att bildningsnämnden ska hålla ett extrainsatt sammanträde den 7 november 2019 
kl. 18 för att behandla remissyttrandet och besluta i ärendet.

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att hålla ett extrainsatt sammanträde den 7 november 2019 kl. 18 för att behandla 
och besluta om remissyttrande om Finansiella strategier för framtida 
investeringar. 
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§ 172 Utredning skolbusstransporter
Dnr BIN 2019/2210

Ärendebeskrivning
Till bildningsnämndens sammanträde den 12 juni 2019 lyfte bildningsförvaltningen 
behovet att byta ut gamla fordon inom kommunens skolbussverksamhet. Mot 
bakgrund av signaler från det politiska styret att kommunen inte bör investera i nya 
skolbussar, utan istället undersöka möjligheterna att köpa in skolbusstransporter 
från privata utförare, begärde bildningsförvaltningen ett uppdrag från nämnden att 
utreda vad det skulle innebära att lägga ut skolbusstransporterna i privat regi.

Bildningsnämnden beslutade (BIN 2019-06-12, § 127)

att (1) uppdra åt förvaltningschefen att utreda vad det skulle innebära att (a) lägga 
ut skolbusstransporter i privat regi, att (b) behålla skolbusstransporter i egen regi 
och att (c) lägga ut del av skolbusstransporter i privat regi och behålla resterande 
del i egen regi,

att (2) förvaltningen ska återkomma till bildningsnämnden under hösten 2019, 
samt

att (3) skicka beslutet till kommunstyrelsen för kännedom.

Beredning
Presidiet behandlade frågan den 3 oktober 2019, §116,  och beslutade att föreslå 
bildningsnämnden besluta att överlämna ärendet till kommunfullmäktige för 
behandling och avgörande på grund av att ärendet är av principiell betydelse. 

Bildningsnämnden har på dagens sammanträde att ta ställning till följande förslag:

Bildningsnämndens presidium föreslår bildningsnämnden besluta

att (1) överlämna ärendet om utredning av skolbusstransporter 
till kommunfullmäktige för behandling och avgörande på grund av att ärendet är av 
principiell betydelse.

Bildningsförvaltningen föreslår bildningsnämnden besluta

att (2) en upphandling av skolbusstransporter, utifrån ett eventuellt beslut att lägga 
ut skolbusstransporter på privat utförare, bör innehålla krav på 
verksamhetsövergång,

att (3) en upphandling av skolbusstransporter, utifrån ett eventuellt beslut att lägga 
ut skolbusstransporter på privat utförare, bör innehålla krav på kontinuitet när det 
gäller skolbusschaufförer i relation till de elever som åker skolbuss till och från 
skolan, samt

att (4) skicka beslutet tillsammans med föreliggande utredning samt 
tjänsteskrivelse i ärendet till kommunstyrelsen.
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Yrkande
Ordförande Lars Mikkelä (M) yrkar bifall till föreliggande förslag till beslut i 
samtliga att-satser (1) - (4).

Ylva Ekstrand (L) yrkar, med instämmande av Cecilia Dahl-Andersson och 
Torbjörn Karlsson (båda S), att bildningsnämnden fortsättningsvis ska behålla 
skolbusstransporter helt i egen regi och yrkar därmed avslag på förslag till beslut 
i samtliga att-satser (1) - (4).  
Yrkandet i sin helhet:
”Diskussioner och förslag till utförsäljning av skolskjutsverksamheten har skapat 
stor oro bland föräldrar, barn och personal. 
Verksamheten är en stor del av skolverksamheten. För barnen börjar skoldagen 
med skolbussen. Det finns ingen anledning att avskaffa ett vinnande koncept, som 
skapar trygghet för barn och föräldrar. 
Därför vill vi att ärendet helt läggs ner. Processen mot eventuell avveckling ska 
avslutas. Skolskjutsverksamheten ska fortsätta i kommunal regi.”

Beslutsgång
Ordföranden finner att två förslag till beslut föreligger. Ordföranden ställer sitt eget 
bifallsyrkande mot Ylva Ekstrands (L) m.fl. avslagsyrkande under proposition och 
finner att nämnden beslutar att bifalla förslag till beslut i samtliga att-satser (1) - 
(4). Omröstning begärs.

Bildningsnämnden godkänner följande beslutsgång:

Ja-röst för bifall till ordförandens bifallsyrkande i samtliga att-satser (1) - (4).  
Nej-röst för bifall till Ylva Ekstrands (L) m.fl. avslagsyrkande.

Omröstning
Med 4 ja-röster och 3 nej-röster beslutar bildningsnämnden att bifalla förslag till 
beslut i samtliga att-satser (1) - (4). 

Ja-röster av Lars Mikkelä (M), Maxine Jönsson (M), Ann Lundström (KD) och 
Mathias Andersson (SD). 
Nej-röster av Ylva Ekstrand (L), Cecilia Dahl-Andersson (S) och Torbjörn 
Karlsson (S).

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att (1) överlämna ärendet om utredning av skolbusstransporter 
till kommunfullmäktige för behandling och avgörande på grund av att ärendet är av 
principiell betydelse,
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att (2) en upphandling av skolbusstransporter, utifrån ett eventuellt beslut att lägga 
ut skolbusstransporter på privat utförare, bör innehålla krav på 
verksamhetsövergång,

att (3) en upphandling av skolbusstransporter, utifrån ett eventuellt beslut att lägga 
ut skolbusstransporter på privat utförare, bör innehålla krav på kontinuitet när det 
gäller skolbusschaufförer i relation till de elever som åker skolbuss till och från 
skolan, samt

att (4) skicka beslutet tillsammans med föreliggande utredning samt 
tjänsteskrivelse i ärendet till kommunstyrelsen.

Reservation
Cecilia Dahl-Andersson (S) anmäler skriftlig reservation, se stycke 1 nedan. 
Ylva Ekstrand (L) anmäler skriftlig reservation, se stycke 2 nedan.

1 Reservation av Cecilia Dahl-Andersson (S)
 ”Vi i socialdemokraterna reserverar oss mot beslutet under punkten ”utredning 
skolbusstransporter” 
Vi menar att frågan borde läggas ner helt. Processen mot eventuell avveckling ska 
avslutas. Skolskjutsverksamheten ska fortsätta i kommunal regi. 

Cilla Dahl Andersson (S)
 Torbjörn Karlsson (S)
 Joakim Wollin (S)” 

2 Reservation av Ylva Ekstrand (L)
”Liberalerna i Trelleborg reserverar sig mot beslutet, fattat på Bildningsnämnden 
den 16 oktober 2019, att överlämna rubricerade utredning till Kommunfullmäktige. 
L föreslog att ärendet skulle läggas ner och fortsatt process avslutas. 
Skolbusstransporterna har utretts flera gånger. Tankarna på att lägga ut 
verksamheten på entreprenad har förkastats varje gång. Värdet av de egna 
busschaufförernas insatser kan inte underskattas och har ingen prislapp. Att 
enbart mäta kostnader ger inte hela bilden av den nuvarande 
skolbussverksamheten. 

Trelleborg den 16 oktober 2019 

För Liberalerna i Bildningsnämnden
Ylva Ekstrand, ledamot”

Protokollsanteckning
1:e vice ordförande Ann Lundström (KD) önskar få sin mening antecknad till 
protokollet avseende själva utredningen. Se stycke 1 nedan.
2:e vice ordförande Mathias Andersson (SD) önskar få sin mening antecknad till 
protokollet avseende själva utredningen. Se stycke 2 nedan.
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Maj-Lis Fredriksson (C), ej tjänstgörande ersättare, önskar få sin mening till 
protokollet, och anmäler skriftlig protokollsanteckning. Se stycke 3 nedan. 
Tom Magnusson (SÖS), ej tjänstgörande ersättare, önskar få sin mening till 
protokollet, och anmäler skriftlig protokollsanteckning. Se stycke 4 nedan. 
Carl Hall Karlström (MP), ej tjänstgörande ersättare, önskar få sin mening till 
protokollet, och anmäler skriftlig protokollsanteckning. Se stycke 5 nedan.

1 Anteckning till protokollet av 1:e vice ordförande Ann Lundström (KD)
”Utredningen är bristfällig och vi kan inte godkänna den. 
Mvh Ann Lundström, KD”  

2 Anteckning till protokollet av 2:e vice ordförande Mathias Andersson (SD) 
”Sverigedemokraterna kan omöjligt godkänna utredningen om bussarna då den 
innehåller faktafel. Det innebär att beslutsunderlaget till nämndens ledamöter eller 
fullmäktiges ledamöter är fel och det innebär att det går inte att fatta ett korrekt 
beslut utifrån utredningen. Utan det blir upp till den enskilde ledamoten att ta fram 
rätt fakta.

/Mathias Andersson 2 vice ordförande Sverigedemokraterna” 

3 Protokollsanteckning av ej tjänstgörande ersättare Maj-Lis Fredriksson (C)
”Vi i centern anser att utredningens som gjorts är bristfällig och inte lämplig att 
skicka vidare till kommunfullmäktige .Vi anser att denna fråga borde skötas i 
denna förvaltningen och inte i KF. Vi i centern anser att skolbussarna skall vara 
kvar i kommunens egen regi . Buss chaufförerna har ett mycket större värde ,för 
eleverna än att bara vara busschaufför.

Maj-Lis Fredriksson
Centern”  

4 Protokollsanteckning av ej tjänstgörande ersättare Tom Magnusson (SÖS)
”Söderslättspartiet är av den bestämda uppfattningen att skolbusstrafiken 
framöver ska drivas i kommunal regi. Det är en väl fungerande verksamhet som om 
man lägger ut driften på en extern entreprenör riskerar att gå förlorad. De dagliga 
kontakter mellan föräldrar, elever och chaufförer är en ”mjukvara” som skänker 
trygghet och är omvittnat uppskattad. 

Utredningen som presenterades för bildningsnämnden är mycket bristfällig och 
kan inte utgöra underlag för beslut. Till exempel jämförs kostnader med en annan 
kommun, men det framgår inte vilken kommun det är, inte heller vilka sträckor som 
fordonen körs. Det gör att man inte kan dra några vettiga slutsatser än mindre 
jämföra lösningarna mot varandra. Dessutom visar tidigare utredningar att 
kostnaden för att ha driften i egen regi blir billigare än en lösning med en extern 
entreprenör. 

SÖS vill tvärtom satsa mer på skolbussverksamheten och anser att en långsiktig 
strategi behövs tas fram för finansiering av hela driften, såväl skolbussar, taxi och 
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busskort, och inköp av nya skolbussar när så behövs. Slutligen vill SÖS att denna 
fråga om out-sourcing en gång för alla skrotas så att våra anställda chaufförer får 
arbetsro och känner trygghet för sina jobb. 

Tom Magnusson, ersättare i bildningsnämnden för Söderslättspartiet”

5 Protokollsanteckning av ej tjänstgörande ersättare Carl Hall Karlström (MP)
”Miljöpartiet de Gröna vill att skolbusstrafiken fortsatt ska ha kommunal drift. Det 
är en verksamhet som är uppskattad av medborgarna och som fungerar väl i 
många delar. Att ändra driftform till utförande av extern entreprenör riskerar att 
den viktiga kontakten mellan föräldrar, elever och chaufförer går förlorad. Även 
om man i anbud kan ställa kriterier om att personal får fortsätta sin tjänst om de 
så önskar, kan det vara mycket svårt över tid över tid att upprätthålla de kriterier 
kring personalens anställningar och arbetsuppgifter som ursprungligen ställts upp 
i upphandlingen. Därmed försvinner den viktiga kontinuiteten och nära kontakten 
mellan föräldrar, elever och chaufförer. 

Utredningen som presenterats för bildningsnämnden är mycket bristfällig. Den kan 
inte utgöra underlag för beslut. Till exempel jämförs kostnader med en annan 
kommun, men det framgår inte vilken kommun det är och vilka sträckor som 
fordonen körs. Resultatet av jämförelsen går därmed inte att dra slutsatser ifrån. 
En fördjupad utredning har tidigare gjorts med resultatet att kostnaden för trafik i 
egen regi blir billigare än trafik med extern entreprenör. 

Vi ser gärna att nuvarande skolbussverksamhet förbättras och utvecklas. Likaså att 
man tar fram ett långsiktig strategi för finansiering och föryngring av fordon som 
uppnår hög ålder. 

Carl Hall Karlström, ersättare i bildningsnämnden för Miljöpartiet de Gröna”
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§ 173 Utveckling av måltidsverksamheten - nytt 
uppdrag till utbildningsforum 
Dnr BIN 2019/3287

Ärendebeskrivning
Moderaterna och Kristdemokraterna i bildningsnämnden har inkommit med förslag 
om nytt uppdrag till bildningsnämndens beredning utbildningsforum. Ärendet har 
behandlats i bildningsnämndens presidium den 3 oktober 2019.

Förslaget lyder enligt följande:

”Bakgrund
 Bildningsnämnden tar över måltidsverksamheten och vi vill nu utveckla denna till 
att bli en integrerad del av verksamheten vid skolor och förskolor. Målet (!) ska 
vara att god och nyttig mat ska bidra till elevernas utveckling och goda resultat.

Moderaterna och Kristdemokraterna föreslår att Bildningsnämnden beslutar

att Bildningsnämnden ger Utbildningsforum i uppdrag att föreslå åtgärder som 
utvecklar måltidsverksamheten, 

att Bildningsnämnden för detta uppdrag utser _____________  som ledamöter i 
Utbildningsforum med Ann Lundström (KD) som ordförande, samt

att Utbildningsforum återkommer till nämnden med förslag till nämnden under 
våren 2020.

Lars Mikkelä (M), Maxine Jönsson (M), Ann Lundström (KD), Mona Persson 
Palotai (M), Mikael Rinholt (KD)”

Bilaga:
-Förslaget från M och KD
-BIN presidiet 2019-10-03 §111

Beredning
Bildningsnämndens presidium behandlade ärendet den 3 oktober 2019 och 
beslutade att föreslå bildningsnämnden besluta i enlighet med förslaget, samt att 
utbildningsforum i sitt nya uppdrag föreslås ha en sammansättning av fem stycken 
förtroendevalda som ingår som ledamöter, där Kristdemokraterna, Moderaterna 
och Sverigedemokraterna är representerade med varsin representant, och två 
förtroendevalda representerar de partier som inte är representerade i presidiet
 (BIN presidiet 2019-10-03 §111).

Bildningsnämnden har därför följande förslag till beslut att ta ställning till:

Bildningsnämndens presidium föreslår bildningsnämnden besluta

att (1) ge utbildningsforum i uppdrag att föreslå åtgärder som utvecklar 
måltidsverksamheten,
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att (2) utbildningsforum i sitt nya uppdrag har en sammansättning av fem stycken 
förtroendevalda som ingår som ledamöter, där Kristdemokraterna, Moderaterna 
och Sverigedemokraterna är representerade med varsin representant, och två 
förtroendevalda representerar de partier som inte är representerade i presidiet,

att (3) för detta uppdrag utse  ________________  som ledamöter i 
utbildningsforum, med Ann Lundström (KD) som ordförande, samt

att (4) utbildningsforum under våren 2020 återkommer till bildningsnämnden med 
förslag. 

Yrkande
Ordföranden yrkar bifall till föreliggande förslag och nominerar Maxine Jönsson 
(M) och Ann Lundström (KD) att ingå i utbildningsforums nya uppdrag, med Ann 
Lundström som ordförande.
Mathias Andersson (SD) yrkar bifall till föreliggande förslag, och nominerar 
Christer Leo (SD) att ingå.

Cecilia Dahl-Andersson och Torbjörn Karlsson (båda S), gemensamt med Ylva 
Ekstrand (L), yrkar avslag på att-sats (1). Istället yrkar de att bildningsnämnden ger 
utbildningsforum i uppdrag att föreslå åtgärder för att minska skolfrånvaro och 
främja högre skolnärvaro. 

Cecilia Dahl-Andersson (S) nominerar Tom Magnusson (SÖS) och Carl Hall 
Karlström (MP) att ingå i utbildningsforums nya uppdrag och representera de 
partier som inte är representerade i presidiet.

Beslutsgång
Att-sats (1)
Ordföranden finner att två förslag till beslut föreligger. Ordföranden ställer 
bildningsnämndens presidiums förslag till beslut mot Cecilia Dahl-Anderssons (S) 
m.fl. ändringsyrkande under proposition och finner att bildningsnämnden bifaller 
presidiets förslag till beslut att ge utbildningsforum i uppdrag  att föreslå åtgärder 
som utvecklar måltidsverksamheten.

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att (1) ge utbildningsforum i uppdrag att föreslå åtgärder som utvecklar 
måltidsverksamheten,

att (2) utbildningsforum i sitt nya uppdrag har en sammansättning av fem stycken 
förtroendevalda som ingår som ledamöter, där Kristdemokraterna, Moderaterna 
och Sverigedemokraterna är representerade med varsin representant, och två 
förtroendevalda representerar de partier som inte är representerade i presidiet,
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att (3) för detta uppdrag utse Ann Lundström (KD), Maxine Jönsson (M), Christer 
Leo (SD), Tom Magnusson (SÖS) och Carl Hall Karlström (MP) som ledamöter i 
utbildningsforum, med Ann Lundström (KD) som ordförande, samt

att (4) utbildningsforum under våren 2020 återkommer till bildningsnämnden med 
förslag. 
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§ 174 Sammanträdesdagar och tider för 
bildningsnämnden år 2020
Dnr BIN 2019/2990

Ärendebeskrivning
Förslag till bildningsnämndens sammanträdesdagar och tider för 2020 har tagits 
fram med utgångspunkt att bildningsnämndens sammanträden hålls på onsdagar 
kl. 17.00. Hänsyn har tagits till kommunfullmäktiges sammanträdesdatum och 
beredningsordning, regionfullmäktiges sammanträden 2020, samt till skolornas 
sportlov, påsklov och höstlov. I juli och augusti planeras inga sammanträden att 
hållas. I föreliggande förslag har hänsyn även tagits till befintlig information om 
kommunens centrala ekonomiska årsplanering.  

Föreliggande förslag innehåller även två planerade förrättningar för 2020, en på 
våren och en på hösten. Man planerar att genomföra en utbildningsdag den 7 maj 
och en kvalitetsdialog den 8 oktober.

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att bildningsnämnden år 2020 sammanträder den 5 februari, 11 mars, 15 april, 
 13 maj, 10 juni, 16 september, 14 oktober, 18 november och 16 december,

att bildningsnämnden år 2020 genomför två förrättningar i form utbildningsdag 
torsdagen den 7 maj och kvalitetsdialog torsdagen den 8 oktober, samt

att skicka sammanträdesdagar för bildningsnämnden 2020 till kommunstyrelsen för 
kännedom.
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§ 175 Informationsärende: Rapport om 
Personuppgiftsincidenter
Dnr BIN 2019/133

Ärendebeskrivning
Bildningsnämnden är personuppgiftsansvarig för de register och andra 
behandlingar av personuppgifter som sker i nämndens verksamheter. För att kunna 
leva upp till de nya skyldigheterna enligt dataskyddsförordningen ankommer det på 
nämndens ansvar att kunna upptäcka, rapportera och utreda 
personuppgiftsincidenter. Inom bildningsförvaltningen finns rutiner för detta och 
det ingår att rapportera till bildningsnämnden.

Personuppgiftsansvarig ska i första hand se till att ansvarigt dataskyddsombud 
informeras. Dataskyddsombudet är sedan kontaktyta gentemot 
tillsynsmyndigheten, datainspektionen. 

En personuppgiftsincident är en säkerhetsincident som kan innebära risker för 
människors friheter och rättigheter. Riskerna kan innebära att någon förlorar 
kontrollen över sina uppgifter eller att dennes rättigheter kränks. En 
personuppgiftsincident har till exempel inträffat om uppgifter om en eller flera 
registrerade personer har

-blivit förstörda, 
-gått förlorade på annat sätt,
-kommit i orätta händer.

Det spelar ingen roll om det har skett oavsiktligt eller med avsikt. I båda fallen är 
det personuppgiftsincidenter.

Inga inträffade personuppgiftsincidenter finns att rapportera till 
bildningsnämndens sammanträde den 16 oktober 2019.

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att godkänna redovisningen av informationen.
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§ 176 Informationsärende:  Barn- och 
elevstatistik 
Dnr BIN 2019/540

Ärendebeskrivning
Skriftlig information.

Bilagor:
-BIN-rapport-barn- och elevstatistik 191010
-Bilaga_Barn- och elevstatistik oktober 2019

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att godkänna redovisningen av informationen.
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§ 177 Informationsärende: Återrapportering från 
bildningsnämndens verksamhetsbesök 2019 
inklusive övrig återrapportering 
Dnr BIN 2019/980

Ärendebeskrivning
Muntlig återrapportering av förtroendevaldas verksamhetsbesök på kommunens 
förskole- och skolenheter, besök på fristående förskolor och grundskolor, 
samt övrig återrapportering från andra typer av förrättningar, genomförda besök, 
kurser eller konferenser.

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att godkänna redovisningen från bildningsnämndens verksamhetsbesök.
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§ 178 Informationsärende: Inkomna och avgivna 
skrivelser - rapport (anmälningsärenden)
Dnr BIN 2019/74

Ärendebeskrivning
Information till bildningsnämnden om inkomna och avgivna skrivelser.

Bilaga: 
Inkomna och avgivna skrivelser bildningsnämnden 191016, dnr BIN 2019/74:19

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att bildningsnämnden vid sammanträdet tagit del av redovisningen av inkomna och 
avgivna skrivelser bildningsnämnden 191016, dnr BIN 2019/74:19, som förtecknas 
i nämndens protokoll 178 § den 16 oktober 2019.
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§ 179 Informationsärende: Delegationsrapport - 
redovisning av delegationsbeslut
Dnr BIN 2019/75

Ärendebeskrivning
Enligt kommunallagen 6 kap. 37§ kan nämnden uppdra åt presidiet, en ledamot 
eller ersättare, eller en anställd, att besluta på nämndens vägnar i ett visst ärende 
eller en viss grupp av ärenden.

Bildningsnämnden har överlåtit sin beslutanderätt i vissa ärenden till presidiet, 
ordförande och tjänstepersoner i enlighet med bildningsnämndens 
delegationsordning. Beslut som fattats med stöd av delegation redovisas till 
bildningsnämnden.

Bilagor:
-Delegationsrapport ”Beslut fattade under perioden 190907 - 191004 (vissa äldre 
beslut finns också)”, dnr BIN 2019/75:31 
-Delegationsrapport över delegationsbeslut kränkande behandling perioden 
190907-191009, dnr BIN 2019/75:33

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att godkänna redovisningen av de delegationsbeslut som förtecknats i 
delegationsrapporterna dnr BIN 2019/75:31 och BIN 2019/75:33.
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§ 180 Fylla vakant plats som 
bildningsnämndens representant i lokalt 
programråd för handels- och 
administrationsprogrammet
Dnr BIN 2019/978

Ärendebeskrivning
Ersättare Ib Rundqvist (M) har avsagt sig sin plats i bildningsnämnden (KF 2019-
09-23 §192). Det medför att den plats han hade som bildningsnämndens 
representant i lokalt programråd för handels- och administrationsprogrammet på 
Söderslättsgymnasiet är vakant. Eftersom det lokala programrådet snart kommer att 
ha ett möte , behöver den vakanta platsen fyllas tillfälligt, tills dess ny ersättare har 
valts in i bildningsnämnden och den vakanta platsen i programrådet kan fyllas.

Beredning
Ordförande Lars Mikkelä (M) föreslår nämnden besluta att utse honom att fylla den 
vakanta platsen i lokalt programråd för handels- och administrationsprogrammet på 
Söderslättsgymnasiet tillfälligt för det kommande möte som planeras att hållas 
inom kort. Ordföranden finner att bildningsnämnden ställer sig bakom förslaget. 

Ordföranden finner även att bildningsnämnden enas om att skicka med en 
påminnelse till programansvariga rektorer om att kalla till möte. Detta med 
anledning av att flera förtroendevalda i bildningsnämnden berättar att de ännu inte 
erhållit någon kallelse till möte med det lokala programråd de valts in att sitta 
i. Enligt beslut i bildningsnämnden 10 april 2019 (BIN 2019-04-10 §81) ska 
programråden sammankallas 2 gånger per läsår.

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att utse ordförande Lars Mikkelä (M) att fylla den vakanta platsen i lokalt 
programråd för handels- och administrationsprogrammet på Söderslättsgymnasiet 
tillfälligt för det kommande möte som planeras att hållas inom kort, samt

att påminna programansvariga rektorer om att de lokala programråden ska 
sammankallas 2 gånger per läsår (enligt beslut BIN 2019-04-10 §81).
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§ 181 Initiativärende från Cecilia Dahl-
Andersson (S) om skolbussars turer för barns 
utflykter m.m. i verksamheten
Dnr BIN 2019/3689

Ärendebeskrivning
Cecilia Dahl-Andersson (S) har anmält ett initiativärende om skolbussars turer för 
barns utflykter m.m. i verksamheten, se § 160 ovan.

”Initiativärende 

En stor fördel med nuvarande sätt att bedriva skolbusstrafiken, med kommunen 
som utförare, är att bussarna kan användas till mer än trafik mellan skolan och 
barnens hem. Exempel på detta är utflykter till museer, bibliotek och 
skridskoundervisning samt till exkursioner. Verksamheter som är till gagn för barn 
i Trelleborg.

Nu visar det sig att bussarna med chaufförer inte längre kan användas till dessa 
turer enligt ett beslut taget av tjänstemän inom skolans ledning. Det gör att vi får 
en sämre kommunal verksamhet, till nackdel för våra unga invånare i kommunen. 
Med detta initiativärende vill vi få till ett beslut i bildningsnämnden som gör att 
kommunens bussar, med befintlig personal, med omedelbar verkan återupptar 
turer som handlar om utflykter till museer, bibliotek och skridskoundervisning, 
exkursioner och dylikt.”

Förslag till beslut

att kommunens bussar, med befintlig personal, med omedelbar verkan återupptar 
turer som handlar om utflykter till muséer, bibliotek och skridskoundervisning, 
exkursioner och dylikt.

 

Beredning
Förvaltningschef Ester Alavei informerar bildningsnämnden i frågan.

För att försöka lindra konsekvenserna för barnen i verksamheten föreslår 
ordföranden att utifrån nämndens behandling och diskussion i frågan göra ett 
medskick och uppmaning till förvaltningschefen att, i den mån det är möjligt, 
återuppta vissa av de turer som tidigare ställts in med skolbussarna.  

Yrkande
Cecilia Dahl-Andersson (S), med instämmande av Ylva Ekstrand (L), yrkar bifall 
till förslaget att kommunens bussar, med befintlig personal, med omedelbar verkan, 
återupptar turer som handlar om utflykter till muséer, bibliotek och 
skridskoundervisning, exkursioner och dylikt.



Protokoll 35 (38)

Bildningsnämnden
Mötesdatum Mötets diarienummer

2019-10-16 BIN 2019/1117

Justerares signaturer Utdragsbestyrkan

Ordföranden yrkar avslag på föreliggande förslag.

Beslutsgång
Ordföranden finner att två förslag till beslut föreligger. Ordföranden ställer Cecilia 
Dahl-Anderssons (S) m.fl. bifallsyrkande mot sitt eget avslagsyrkande under 
proposition, och finner att bildningsnämnden beslutar att avslå förslaget.
Omröstning begärs.

Bildningsnämnden godkänner följande beslutsgång:

Ja-röst för bifall till ordförandens avslagsyrkande. 
Nej-röst för bifall till Cecilia Dahl-Andersson (S) m.fl. förslag. 

Omröstning
Med 4 ja-röster och 3 nej-röster beslutar bildningsnämnden att avslå Cecilia Dahl-
Andersson (S) m.fl. förslag. 

Ja-röster av Lars Mikkelä (M), Maxine Jönsson (M), Ann Lundström (KD) och 
Mathias Andersson (SD). 
Nej-röster av Ylva Ekstrand (L), Cecilia Dahl-Andersson (S) och Torbjörn 
Karlsson (S).

Beslut
Bildningsnämnden beslutar

att avslå förslaget ”att kommunens bussar, med befintlig personal, med omedelbar 
verkan återupptar turer som handlar om utflykter till muséer, bibliotek och 
skridskoundervisning, exkursioner och dylikt” 

Reservation
Cecilia Dahl-Andersson (S) anmäler skriftlig reservation, se stycke 1 nedan.
Ylva Ekstrand (L) anmäler skriftlig reservation, se stycke 2 nedan.

1 Reservation av Cecilia Dahl-Andersson (S)
”På bildningsnämndens möte den 16 oktober 2019 la vi i socialdemokraterna fram 
ett initiativärende där vi yrkade på att kommunens bussar, med befintlig personal, 
med omedelbar verkan återupptar turer som handlar om utflykter till museer, 
bibliotek och skridskoundervisning, exkursioner och dylikt. Detta ärende röstades 
ner av styret, M, Kd samt SD och beslut togs att avvisa vårt ärende. Vi reserverar 
oss mot detta beslut. 

Cilla Dahl Andersson, ordinarie S
 Torbjörn Karlsson, ordinarie S 
Joakim Wollin, ersättare S”
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2 Reservation av Ylva Ekstrand (L)
”Liberalerna i Trelleborg reserverar sig mot beslutet, fattat på Bildningsnämnden 
den 16 oktober 2019, att inte återuppta skolbussarnas extraturer med omedelbar 
verkan. Trelleborg är en landsbygdskommun. Många skolor ligger på landsbygden 
med stora avstånd till mål för exempelvis studiebesök och exkursioner. Detta 
motverkar en likvärdig skola, då ett mycket stort antal elever inte har 
promenadavstånd till målen.  

Trelleborg den 16 oktober 2019 

För Liberalerna i Bildningsnämnden 
Ylva Ekstrand, ledamot”

Protokollsanteckning
Maj-Lis Fredriksson (C), ej tjänstgörande ersättare, önskar få sin mening till 
protokollet, och anmäler skriftlig protokollsanteckning. Se stycke 1 nedan.
Tom Magnusson (SÖS), ej tjänstgörande ersättare, önskar få sin mening till 
protokollet, och anmäler skriftlig protokollsanteckning. Se stycke 2 nedan.
Carl Hall Karlström (MP), ej tjänstgörande ersättare, önskar få sin mening till 
protokollet, och anmäler skriftlig protokollsanteckning. Se stycke 3 nedan. 

1 Protokollsanteckning av ej tjänstgörande ersättare Maj-Lis Fredriksson (C)
”Vi anser att dessa resa bör få fortsätta så att skolan i vår kommun ska vara lika 
för alla barn om de bor på landet eller i staden.

Maj-Lis Fredriksson, Centern”
 

2 Protokollsanteckning av ej tjänstgörande ersättare Tom Magnusson (SÖS)
”Söderslättspartiet stöder initiativärendet och anser det var olyckligt att de så 
kallade extraturerna stoppats. Bakgrunden till att så beslutades av förvaltningen är 
en tanke om att förbättra och organisera chaufförernas arbetstider och uppdrag. 
En god tanke, men enligt SÖS borde man kunna fortsätta med extraturer samtidigt 
som översynen av organisationen och dess ekonomi genomförs. 

Därför vill SÖS att verksamheten med extraturerna omedelbart ska återupptas så 
att alla elever i kommunen får lika förutsättningar att t ex åka på utflykt eller ta sig 
till biblioteket. 

Tom Magnusson, ersättare i bildningsnämnden för Söderslättspartiet”

3 Protokollsanteckning av ej tjänstgörande ersättare Carl Hall Karlström (MP)
”Miljöpartiet de Gröna stöder initiativärendet och menar att det är olyckligt att de 
så kallade extraturerna stoppats. Anledningen till att extraturerna inte längre går 
att boka, är att förbättra och organisera chaufförernas arbetstider och uppdrag. 
Det är en god föresats, men vi menar att man bör kunna utföra extraturerna under 
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tiden arbetet med organisationen görs. Därför menar Miljöpartiet de Gröna att 
extraturerna omedelbart ska börja utföras igen. 

Carl Hall Karlström, ersättare i bildningsnämnden för Miljöpartiet de Gröna”
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§ 182 Initiativärende från Ylva Ekstrand (L) om 
skolbussar

Ärendebeskrivning
Ylva Ekstrand (L) har anmält ett initiativärende till föredragningslistan om 
skolbussar, se §160 ovan. Hon meddelar att hon drar tillbaka initiativärendet.

Bildningsnämnden tar emot informationen. 


	§ 159 Upprop
	Ärendebeskrivning

	§ 160 Val av justerare, tid och plats för justering samt fastställelse av föredragningslista
	Ärendebeskrivning
	Beredning
	Beslut

	§ 161 Informationsärende: Barnkonventionen
	Ärendebeskrivning
	Beslut

	§ 162 Informationsärende: Rankning Inkluderande samhällen - analys avseende Trelleborgs resultat
	Ärendebeskrivning
	Beslut

	§ 163 Informationsärende: Redovisning av gymnasiets antagningsstatistik
	Ärendebeskrivning
	Beslut

	§ 164 Förvaltningen informerar
	Ärendebeskrivning
	Beslut

	§ 165 Informationsärende: Rapportering till huvudman om inkomna anmälningar om kränkande behandling i enlighet med 6 kap. 10 § Skollagen
	Ärendebeskrivning
	Beslut

	§ 166 Informationsärende: Kort rapport från bildningsförvaltningens skolenkät
	Ärendebeskrivning
	Beslut

	§ 167 Kvalitetsrapport för systematiska kvalitetsarbetet läsåret 2018/2019
	Ärendebeskrivning
	Beredning
	Beslut

	§ 168 Inrättande av priset Årets pedagog i Trelleborg
	Ärendebeskrivning
	Yrkande
	Beslutsgång
	Beslut

	§ 169 Utredning avseende förutsättningarna att avveckla skolupptagningsområden som urvalsgrund för skolplacering
	Ärendebeskrivning
	Beslut

	§ 170 Digitaliseringsplan för förskolan och F-3
	Ärendebeskrivning
	Beredning
	Yrkande
	Beslutsgång
	Beslut

	§ 171 Remiss om Finansiella strategier för framtida investeringar
	Ärendebeskrivning
	Yrkande
	Beslut

	§ 172 Utredning skolbusstransporter
	Ärendebeskrivning
	Beredning
	Yrkande
	Beslutsgång
	Omröstning
	Beslut
	Reservation
	Protokollsanteckning

	§ 173 Utveckling av måltidsverksamheten - nytt uppdrag till utbildningsforum
	Ärendebeskrivning
	Beredning
	Yrkande
	Beslutsgång
	Beslut

	§ 174 Sammanträdesdagar och tider för bildningsnämnden år 2020
	Ärendebeskrivning
	Beslut

	§ 175 Informationsärende: Rapport om Personuppgiftsincidenter
	Ärendebeskrivning
	Beslut

	§ 176 Informationsärende:  Barn- och elevstatistik
	Ärendebeskrivning
	Beslut

	§ 177 Informationsärende: Återrapportering från bildningsnämndens verksamhetsbesök 2019 inklusive övrig återrapportering
	Ärendebeskrivning
	Beslut

	§ 178 Informationsärende: Inkomna och avgivna skrivelser - rapport (anmälningsärenden)
	Ärendebeskrivning
	Beslut

	§ 179 Informationsärende: Delegationsrapport - redovisning av delegationsbeslut
	Ärendebeskrivning
	Beslut

	§ 180 Fylla vakant plats som bildningsnämndens representant i lokalt programråd för handels- och administrationsprogrammet
	Ärendebeskrivning
	Beredning
	Beslut

	§ 181 Initiativärende från Cecilia Dahl-Andersson (S) om skolbussars turer för barns utflykter m.m. i verksamheten
	Ärendebeskrivning
	Beredning
	Yrkande
	Beslutsgång
	Omröstning
	Beslut
	Reservation
	Protokollsanteckning

	§ 182 Initiativärende från Ylva Ekstrand (L) om skolbussar
	Ärendebeskrivning


